
Zápis č. 3/2022 

 
z jednání Administrativního výboru MČ Praha – Velká Chuchle, které se konalo dne 

16.5.2022 od 17 hodin v kanceláři starosty ÚMČ. 

 

 

Přítomni:      předseda          Ing. Jan Křen 

členové            MUDr. Michaela Schneiderová, Ph.D., Mgr. Pavel Klán,  

                        Mgr. Martin  Melichar, Ing. Jiří Barcal, Robert Pořízek             

tajemnice  Ing. Iveta Stašková 

hosté   Ing. Jiří Špaňhel, Ing. Lenka Pěničková, Milan Richter 

Omluven:                                MUDr. Jaromír Piskáček 

 

Program jednání: 

1. Finanční záležitosti (návrh závěr. účtu MČ 2021, 2020, schválení úč. závěrek MŠ, 

MČ, ZŠ, žádost o dotaci Aerobic Team Praha) 

2. Čechoslovan – pronájem hřiště (osobní vyjádření p. Milana Richtera, předsedy 

představenstva FK Viktoria Žižkov a.s.) 

3. Projednání připomínek ke stanovisku IPR 

4. Parkování Radotínská  

5. Body z Kontrolních dnů SŽ 

6. Zdvoukolejnění Branického mostu 

7. Uzavírka cyklostezky Malá Chuchle – Hlubočepy 

8. Informace k přívozu 

9. Skládka TKO (soudní spor o vyklizení pozemků) – informace 

10. IT služby (Comes spol. s r.o.) 

11. Cyklostojan 

 

Ad. 1) Finanční záležitosti 

a) Projednání návrhu závěrečného účtu MČ za rok 2020 

Administrativnímu výboru byl předložen k diskusi doposud neschválený návrh závěrečného 

účtu MČ za rok 2020 s tím, že tato absence dopadá negativně i na závěrečný účet za rok 2021.  

O slovo požádal Mgr. Klán, který za sebe uvedl, že výhrady, které s kolegy formuloval v roce 

2021 a předložil je zastupitelstvu k projednání nebyly schváleny, ale jsou stále de facto 

aktuální, neboť ani po následné výzvě adresované oběma advokátním kancelářím se 

nepodařilo vyjasnit pochybnosti týkající se objednávání jejich služeb a efektivně zkontrolovat 

oprávněnost fakturace.  

Ing. Barcal k tomu sdělil, že tuto skutečnost nijak nerozporuje a že chápe, že důvody pro 

vznesení námitek se beze zbytku odstranit nepodařilo. Současně však dodal, že by přeci jen 

bylo vhodné pokusit se námitky formulovat takovým způsobem, aby se v zastupitelstvu 

nalezla většina, která by s těmito námitkami předložený návrh závěrečného účtu za rok 2020 

schválila.  

Mgr. Klán přítomným sdělil, že se na původní textaci námitek před jednáním výboru díval,  

a že je možné jejich formulaci uzpůsobit tak, aby byl zachován jejich smysl. Mgr. Klán 

připraví takovou formulaci námitek a rozešle je ostatním členům výboru k připomínkám. 



Členové výboru vzali tento postup na vědomí, s tím, že AV doporučuje ZMČ schválit návrh 

závěrečného účtu MČ za rok 2020, a to s výhradou týkající se objednávání právních služeb 

JUDr. Martina Solila a AK PLlCKA & PARTNERS, s.r.o. v roce 2020 s tím, že se do 

budoucna zajistí důkladná kontrola souladu objednávky s následnou fakturou. 

 

b) Projednání návrhu závěrečného účtu MČ za rok 2021 

Ing. Barcal informoval přítomné členy o nutnosti schválit návrh závěrečného účtu MČ za r. 

2021. 

AV doporučuje ZMČ schválit závěrečný účet MČ 2021 bez výhrad.  

 

c) Schválení účetních závěrek MČ, ZŠ, MŠ za rok 2021 

Ing. Barcal informoval přítomné členy o nutnosti schválit účetní závěrky MČ Praha – Velká 

Chuchle, ZŠ Charlotty Masarykové a MŠ Velká Chuchle sestavené k 31.12.2021 za období 

1.1.2021 - 31.12.2021, a to včetně rozdělení zisku ZŠ ve výši 60.018,61 Kč do rezervního 

fondu a do fondu odměn 26.000 Kč. 

AV doporučuje ZMČ schválit účetní závěrky MČ Praha – Velká Chuchle, ZŠ Charlotty 

Masarykové a MŠ Velká Chuchle sestavené k 31.12.2021 za období 1.1.2021 - 31.12.2021,  

a to včetně rozdělení zisku ZŠ ve výši 60.018,61 Kč do rezervního fondu a do fondu odměn 

26.000 Kč. 

 

d) Ing. Barcal poukázal na standardní proces poskytování dotací z rozpočtu MČ Praha-Velká 

Chuchle. 

AV po projednání doporučuje ZMČ schválit poskytnutí dotace ve výši 10.000,- Kč spolku 

Aerobic Team Praha, z.s. (IČ 22845364), Plzeňská 1270/97, 150 00 Praha 5 – Košíře na 

provoz a celoroční činnost pro děti a mládež v roce 2022 a  uzavřít s žadatelem 

veřejnoprávní smlouvu a dále AV doporučuje ZMČ schválit poskytnutí dotace v maximální 

výši 60.000,- Kč spolku Aerobic Team Praha, z.s. (IČ 22845364), Plzeňská 1270/97, 150 00 

Praha 5 – Košíře na projekt Děti na startu s tím, že dotace bude uhrazena proti předložení 

prohlášení rodičů a dětí s trvalým pobytem v MČ Praha – Velká Chuchle o poskytnuté slevě 

500 Kč/pololetí/dítě z kurzovného v roce 2022 a uzavřít s žadatelem veřejnoprávní smlouvu.  

Vzor prohlášení dětí o poskytnuté slevě připraví Ing. Barcal. 

 

Ad. 2) Čechoslovan – pronájem hřiště (osobní vyjádření p. Milana Richtera, předsedy 

představenstva FK Viktoria Žižkov a.s.) 

MUDr. Schneiderová seznámila přítomné členy s informací týkající se vlastnictví budovy 

Čechoslovanu, pozemku pod budovou, hřiště a s možnostmi využití hřiště. 

V 17:46 hod. opustil jednací místnost Ing. Barcal.  

Poté přivítala Milana Richtera, předsedu představenstva FK Viktoria Žižkov, a.s., který 

seznámil přítomné členy se svou vizí – navázat spolupráci týkající se dlouhodobého pronájmu 

hřiště a přilehlých pozemků pro činnost mládežnických družstev, vyžití a sportování dětí 

z MČ Praha-Velká Chuchle, aktivní podílení se na obnovení spolku SK Čechoslovan 

Chuchle, z.s. pro děti i dospělé, spolupráce trenérů, správa hřiště.  

AV doporučuje ZMČ zrušit usnesení č. 4/2020 (bod 4/5-1a) ze dne 14.9.2020 „ZMČ 

souhlasí s tím, aby do pravomocného ukončení soudního sporu městská část nevypisovala 

výběrové řízení na nájemce (provozovatele) místního fotbalového hřiště“ s okamžitou 

platností a doporučuje ZMČ schválit vyvěšení záměru pronájmu předmětné plochy. 

 

Ad. 3) Projednání připomínek ke stanovisku IPR 



AV navrhuje ZMČ zrušit usnesení č. 3/2022 (bod  3/5-4a) ze dne 1.3.2022 a navrhuje ZMČ 

schválit nové usnesení: ZMČ souhlasí s obsahem projektové dokumentace zpracované 

generálním projektantem SUDOP PRAHA a.s. pro žádost o vydání stavebního povolení 

„Optimalizace trati Praha Smíchov (mimo) - Černošice (mimo) Varianta NADJEZD" 

s místem realizace nadjezdu v k.ú. Velká Chuchle za podmínek zapracování změn dle 

dokumentu ze záznamu jednání z 11. dubna 2022 za účasti Správa železnic, SUDOP 

PRAHA a.s., MČ Praha-Velká Chuchle a IPR Praha (viz příloha), případné dohodnuté 

změny budou realizovány změnou stavby před dokončením.  

O návrhu usnesení nebylo AV hlasováno. 

 

Ad. 4) Parkování Radotínská  

Předseda AV informoval o podélném stání – doplnění parkovacího pruhu v ulici Radotínská 

(na straně železnice). Jedná se o parkovací pruh dl. 220 m, 37 stání pro osobní vozidla, 

začlenění do stavby nadjezdu. 

 

Ad. 5) Body z Kontrolních dnů SŽ 

Předseda AV poukázal na zaslání žádosti na TSK Praha o kontrolu a případné vyčištění 

propustků po dokončení stavby. Na ostatní body dosud nebylo odpovězeno, mimo příslibu 

pomoci s obnovou pomníčku.  

 

Ad. 6) Zdvoukolejnění Branického mostu 

Předseda AV informoval přítomné členy o zdvoukolejnění Branického mostu, kompletní 

rekonstrukce bude zahájena v roce 2023 (pro pěší bude Branický most uzavřen). 

 

Ad. 7) Uzavírka cyklostezky Malá Chuchle – Hlubočepy 

AV vzal na vědomí informaci ohledně uzavírky cyklotrasy A1. 

 

Ad. 8) Informace k přívozu 

AV vzal na vědomí zprovoznění linky přívozu P4, která spojí Velkou Chuchli s Modřany 

(Dostihová – Belárie). 

 

Ad. 9) Skládka TKO (soudní spor o vyklizení pozemků) – informace 

Mgr. Klán předal přítomným členům informaci ohledně probíhajícího soudního sporu  

o vyklizení pozemků pod skládkou TKO vč. mediačního řízení, na kterém se strany dohodly. 

MUDr. Schneiderová navrhla vzhledem k nespokojenosti většiny členů AV ukončit 

spolupráci s JUDr. Stanislavem Polčákem (neinformuje a nehájí zájmy MČ Praha – Velká 

Chuchle).  

AV doporučuje ZMČ vypovězení plné moci JUDr. Polčáka v zastupování práv a 

chráněných zájmů MČ Praha – Velká Chuchle v řízení vedeném u Obvodního soudu pro 

Prahu 5, pod sp. zn. 16 C 42/2020, o vyklizení nemovitostí.  

Hlasování:     Pro:           3 (Křen, Schneiderová, Pořízek) 

                Proti:        1 (Melichar) 

                       Zdržel se: 1 (Klán)  

Nepřítomen: 2 (Piskáček, Barcal) 

Návrh doporučení nebyl výborem schválen. 

 

Ad. 10) IT služby (COMES spol. s r.o.) 

AV doporučuje ZMČ sjednat s firmou COMES spol. s r.o. paušální měsíční částku bez 

ohledu na počet odpracovaných hodin vč. případné inflační doložky s platností do 

30.6.2023 s možností případné prolongace o další rok.  



 

Ad. 11) Cyklostojan pro sdílená kola 

AV doporučuje umístit cyklostojan pro 5 sdílených jízdních kol v délce cca 2 m (majetek 

HMP) před č.p. 78 v ul. Dostihová.  

 

Jednání bylo ukončeno v 19:00 hodin. 

 
                    

 

                   Ing. Jan Křen 

Předseda Administrativního výboru 

 
 
 
 


